
Školská rada Gymnázia Václava Hlavatého, Louny, Poděbradova 661 

Záznam z 2. zasedání ve funkčním období 1.7.2021-20.6.2024 

Termín: 20.6.2022 

Místo:  sborovna školy 

Přítomni: Jiří Smetana, JUDr. Dagmar Csonková, Mgr. Olga Krátká,  Mgr. Lucie  

                        Rychtrová, Mgr. Zdeněk Zákutný, Karolína Csonková 

Host: Mgr. Daniel Syrovátko, ředitel školy  

 

 

Zasedání školské rady ve funkčním období 1.7.2021-20.6.2024 svolal ve smyslu ustanovení 

§168 školského zákona předseda školské rady J. Smetana, pozvánka byla zaslána všem členům 

školské rady cestou e-mailu dne 10.6.2022. 

 

1. Zahájení schůze 
Předseda školské rady (dále ŠR) přivítal zástupce ŠR a pana ředitele, který byl pozván 

k projednání některých bodů zasedání. Zasedání bylo usnášeníschopné, program zasedání byl 

jednohlasně schválen, na minulém zasedání nebyl zadán žádný úkol k plnění. 

 

2. Projednání a schválení Jednacího řádu ŠR GVH pro období 2021-2024 
Jednací řád vychází z předchozího funkčního období s doplněním v VI. bodě Závěrečné 

ustanovení: „Za informování se považuje i zveřejnění zápisu ze zasedání školské rady na www 

stránkách školy.“ 

Výsledek hlasování: PRO – 6 hlasů 

 PROTI – 0 hlasů 

 ZDRŽEL SE – 0 hlas 

 

Jednací řád byl přijat. 

 

3. Inspekční zpráva ze šetření 11.1.-14.1.2022 

Bylo navrženo zasílání potřebných dokumentů k projednání zástupcům ŠR předem emailem. 

Pan ředitel seznámil zástupce ŠR s protokolem o kontrole a vydání školního řádu (nebylo 

zjištěno porušení právního předpisu) a s výslednou inspekční zprávou. ČŠI pochválila výuku 

cizích jazyků, diferenciaci skupin při výuce jazyků, matematiky a českého jazyka a výborné 

výsledky v přijímacím řízení na VŠ a v odborných soutěžích. Jako doporučení ke zlepšení 

navrhuje zaměření na diferenciaci a individuální přístup ve výuce, reflexi vzdělávacích cílů a 

formativní zpětné vazby rozvoje žáka. Ve zprávě je vytknuto zastaralé vybavení odborných 

učeben a nedostatečná kontrola výchovného poradce v podpůrných opatření v práci se žáky. 

Na příští školní rok jsou naplánované hospitace ve výuce vedením i vzájemně mezi kolegy, 

Učitelé se více zaměří na diferenciaci učiva dle potřeb žáka, inspirace náslechy ukázkové školy 

jako příklady dobré praxe. 



Pan ředitel informoval o aktuálním inspekčním šetření v souvislosti se stížností rodičů na 

neklasifikaci žákyně primy z tělesné výchovy.  

Usnesení : ŠR projednala a  bere na vědomí inspekční zprávu ze šetření 11.1-14.1.2022 

 

4. Aktuální hospodaření školy 

Pan ředitel seznámil zástupce ŠR s aktuálním hospodařením: Škola se od začátku roku potýká 

s nedostatkem financí, kraj snížil o 10% příspěvek na provoz školy již v roce 2020 a od té doby 

zůstal příspěvek na snížené částce. Zdražením energií a celkovou inflací se vytvořil na několik 

měsíců finanční deficit. Až po červnovém navýšení krajského příspěvku se dluh vyrovnal. Stále 

ale bude problém s uhrazením spotřebované energie, dodavatel avizoval další navýšení ceny o 

50%. MŠMT snížilo z rozpočtu ONIV i složku ostatních neinvestičních výdajů, a to dokonce o 

40%. Z těchto peněz se musela uhradit zvýšená nemocenská (následky covidu) a nezbyly peníze 

na vzdělávání pedagogů, hrazení cestovních výdajů a další. 

Dále se diskutovalo nad dlouhotrvajícím problémem financování města a kraje, jako zřizovatele 

a majitele budovy. Pan ředitel musí hledat alternativní zdroje na opravu odborných učeben. 

Usnesení : ŠR projednala a  bere na vědomí aktuální hospodaření školy 

 

5. Výsledky přijímacího řízení 

Do primy bylo přijato 26 žáků (21 přímo, 5 na odvolání), do 1. ročníku bylo přijato 30studentů 

(25 přímo, 5 na odvolání). Vzhledem ke kapacitě školy nebudou doplňováni studenti do 

budoucí kvinty (25 studentů). 

Usnesení : ŠR projednala a  bere na vědomí výsledky přijímacího řízení 

 

6. Výsledky maturitní zkoušky 

V 4A4 maturovalo 29 studentů z 30 (1 byla neklasifikována z více předmětů). 27 studentů 

úspěšně odmaturovalo (1 studentka neudělala didaktický test z matematiky, 1 neprošla ústní 

profilovou zkouškou z Aj), 17 s vyznamenáním, 10 se samými jedničkami. Celkový průměr 

třídy byl 1,47. V 8A8 maturovali všichni studenti (25), 1 neuspěla v didaktickém testu z Čj. 14 

studentů odmaturovalo s vyznamenáním (5 se samými jedničkami), celkový průměr třídy byl 

1,65. 

Usnesení : ŠR projednala a  bere na vědomí výsledky maturitní zkoušky 

 

7. Příprava na nový školní rok 

Na nový školní rok jsou vyhlášena 2 výběrová řízení (učitel VV a učitel Aj). Nastupuje rodilá 

mluvčí na konverzaci v Aj.  V příštím roce se vytvoří nové ŠVP na informatiku pro nižší 

gymnázium (zaměření především na programování), spuštění se plánuje až v roce 2024. 

Předmět německý jazyk se nebude vyučovat od začátku, bude navazovat na získanou úroveň 

ze ZŠ. Od 3. ročníku přibude nový předmět Ročníková práce, ve které studenti budou 

prokazovat své vědomosti profilového předmětu, pracovní schopnosti, schopnost tvorby 

odborné studie a prezenční dovednosti). 

Na základě výsledku SWOT analýzy učitelů se od září pedagogové a studenti vyššího gymnázia 

zúčastní programu s názvem „Nevypusť duši“, který bude zaměřený na relaxaci a uchování 



duševního zdraví. V příštím školním roce pokračuje práce s nadanými dětmi, naše škola bude 

sloužit jako dobrý příklad praxe práce s nadanými dětmi pro ostatní školy. Plánují se výjezdy 

do zahraničí (Polsko, Nizozemí, Německo, Rakousko – jazykové  a poznávací pobyty). 

Gymnázium se zapojí do projektu Česko vesluje. Pan ředitel bude žádat o navýšení kapacity o 

2 osoby (studentky z Ukrajiny). O roční výměnný pobyt požádala studentka z USA. Bohužel 

plánovaná oprava střechy se posouvá, o prázdninách bude provedena údržba instalatérských sítí 

v laboratoři chemie a biologie, bude opraveno zabezpečovací zařízení wifi. 

8. Diskuze 

 

9. Závěr 

Další zasedání se plánuje na říjnové pondělí od 17 hodin. 

Jednání školské rady bylo ukončeno v 19 hodin. 

 

Přílohy : 

1. Prezenční listina ze zasedání Školské rady Gymnázia Václava Hlavatého, Louny, 

Poděbradova 661, ze dne 20.6.2022 

2. Jednací řád ŠR GVH pro období 2021-2024 

3. Inspekční zpráva ze šetření 11.1.-14.1.2022 

4. Výsledky přijímacího řízení 

 

 

Zapsala L. Rychtrová 

 

 

 


